
Til Folketinget – Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 168af 3. januar 2014 (alm. del).Spørgsmålet er stillet 
efter ønske fra Mike Legarth (KF).
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/ Lene Skov Henningsen
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Side 2af 2

Spørgsmål
Kan ministeren bekræfte, at det af hensyn til EU-retten er nødvendigt at fremsætte et 
lovforslag om afgift af bioolier og biogas m.v.?

Svar
Det kan jeg bekræfte.

For så vidt angår afgift af biogas henviser jeg til mit svar på spørgsmål 166.

Afgiften af bioolier m.v. afventer afklaring vedrørende forsyningssikkerhedsafgiften. Jeg 
henviser til mit svar på spørgsmål 721 (forrige samling).


